
Grundejerforeningen Solbakken 

Generalforsamling den 15. november  2006. 

Årsberetning. 
 

Der har i løbet af året været afholdt 4 ordinære bestyrelsesmøde med følgende punkter på 

dagsordnen : 

 

1. Bestyrelsen konstituerede sig efter valg på generalforsamlingen, den 16. november 2005. 

 

2. Kontrakt på græsklipning & vedligeholdelse af grønne områder Kr. 62.250,00, for 2006 / 2007 / 

2008 underskrives og afleveres til Jørgen Jakobsen – Solbakken 30. 

 

3. Bestilling af containere, så tidspunktet i foråret ikke kollidere med konfirmationer.  

 

4. Der udsendes et forårs nyhedsbrev – i samme stil som de sidste par år. 

 

5. Det diskuteres om der skal laves ekstra beplantning på de grønne områder – vi blive enige om at 

det skal der ikke p.t.. 

 

6. Dansk Kabel Tv opstarter nedgravning af kabel tv i Solbakken i løbet af foråret 2006. 

 

7. Vi undersøger mulighederne for en Hjemmeside samt omkostninger ved oprettelse og drift, det 

er ikke afskrækkende og sætter projektet i gang. 

Vi gør det udfra at det så bliver lettere at formidle information og på sigt udgår papir omdeling 

sandsynligvis – forhåbentlig helt. 

 

8. En grundejer gør opmærksom på at der ikke er lys på skole stien mellem Solbakken 23 og 

Minervavej 50. 

      Vi skriver et brev til Hammel Kommune / Teknisk forvaltning og gør opmærksom på   

      problemet, samt udbeder os et svar på hvordan de forholder sig til problemet. 

 

9. En grundejer gør opmærksom på at ukrudtsbekæmpelsen på stamvejen fra kommunens side er 

meget mangelfuld. 

Vi skriver et brev til Hammel Kommune / Teknisk forvaltning / Materialegården og gør igen 

opmærksom på problemet og udbeder os en handlingsplan for ukrudt bekæmpelse og 

vedligeholdelse af grønne kommunale områder heroppe. 

 

10. Indkaldelse til generalforsamling – Regnskab & Budget 

     Det var så årets gang i G.F.S., stille og roligt som sædvanligt. 

 

Men Venlig Hilsen 

Flemming Aagaard 

 

Formand 


